
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet tirsdag den 27. oktober 2015 kl. 12.00
Afdeling 1502-1 Doktorhaven.

Deltagere: Afdelingsbestyrelsen
Lars Gormsen - LG
Margit Grenaae - MG
Gytte Larnkjær - GL
Vita Olsen - VO

Afbud:
Hans Andersen - HA

AKB Personale
Flemming Christiansen - FKC
Søren Lillevang - SL

Punkt 1. Godkendelse af referat fra sidste møde 11. august 2015

Godkendt.

Punkt 2. Meddelelser fra formand/bestyrelse

MG: Byder velkommen til de nye medlemmer i bestyrelsen.

Kant på murværk ved elevator i nr. 2 meget ødelagt efter påkørsel med el køretøjer.

FKC:Ser på hvad der kan gøres ved dette.

Punkt 3. Meddelelser fra driften v/Flemming & Søren

SL:Administrative opgaver omkring Driftleder - FKC

Gennemgang af de administrative opgaver FKCløbende har fået flere og flere at hvilket betyder
han er mere på kontoret, og mindre i marken.
Dette er blevet drøftet i personalegruppen, så John naturligvis løbende får at vide, at han vil være
mere alene i marken.

Ferie i November 2015

Bente holder ferie i uge 45,46, & 47 ( 2 - 20. november 2015 )



Bente tager til USA og Caribien de næste 3 uger, hvorfor vi ikke har arrangement i Doktorhaven
som vanligt.

FKC:Der er pladsmangel til El køretøjer i de to cykelskure. FKCforsøger at finde en løsning ...
Evt. Henstille til at almindelige cykler sættes i cykelkælder.
Der laves et opslag, der henstilles til at alle cykler og El køretøjer mærkes således at eventuelle
beboer, kan kontaktes med henstilling om flytning af deres cykler mv.

Mus samtaler i Doktorhaven.

Her tager FKCsig af samtalerne med John og Bente, og SLholder med Flemming.
Flemming har afsluttet sine samtaler, og nu resterer kun samtale mellem FKCog SL,som afholdes
16. november 2015.

Punkt 4. Evaluering af afdelingsmødet mandag den 7. september 2015

SL: Der var frem mødt 26 lejemål til mødet, hvor budgettet og dermed husleje for 2016 var
hovedpunktet på dagsordenen.

Margit Grenaae blev som ventet valgt som formand for en 2. årig periode (på valg ulige år), Helen
Larsen stoppede som medlem, hvilket hun på forhånd havde meddelt, som nyt medlem blev Hans
Andersen valgt for en 2. årig periode (på valg ulige år).
Janne Thausig havde efter indkaldelsen valgt at trække sig fra bestyrelsen af helbredsmæssige
årsager, og her blev Lars Gormsen valgt for en 1. årig periode, hvorfor han således er på valg til
september 2016 (på lige år.).
Som suppleanter blev Gytte Larnkjær valg (for 1. år) som 1 suppleant, og derefter blev 2 suppleant
Vita Olsen valgt (for 1. år)

Budgettet for 2016 blev efter SL's gennemgang enstemmigt vedtaget, hvorfor blok 1-4
Doktorhaven 1-23 stiger med 2,48 % og blok 5 Doktorhaven 2 stiger med 2,52 % (her er vand
medregnet) pr. 1 januar 2016. Huslejestigningen er efterfølgende lovmæssigt varslet inden
udgangen af september 2015. Mødet afsluttede kl. 15.30, og tog altså samlet ca. 1 y, time, da det
startede kl. 14.00.

Punkt 5. 9. månededers regnskab.

SL: Fremlæggelse af 9. måneders regnskab

Sker der ikke ulykker eller uforudsete hændelser, ligger vi lige nu til at få et resultat der siger, at vi
forventer et minimalt overskud på ca. kr. 50.000.



På langtidsplanen forventes et mindre merforbrug på omkring kr. 100.000, som især skyldtes
merforbrug på maleropgaver og andre ting, men denne merudgift er dog stadig usikker, da vi lige
skal vurdere nogle arbejder, der måske godt kan undlades, hvilket kræver en nærmere vurdering,
som FKCog SLtager sig af.

Punkt 6. Social vicevært - Status

FKC:Det går virkeligt godt mange besøgende ..
Bente har lavet ansøgning til kommunen.

Punkt 7. Voksenelev tilknyttet Doktorhaven - Klaus

SL:Vores fælles voksenelev mellem AABafd.43 i Kærene og AKB Rødovre begyndte sin voksenelev
periode hos AAB afd. 43 i Kærene den 1. september 2015.
Nu er tiden så kommet, hvor Klaus skal være en periode i Doktorhaven, og han begynder onsdag
den 4. november 2015 i afdelingen, hvor han vil være indtil han begynder på sit skole ophold,
hvilket forventes at ske medio januar 2016.
Der har været misforståelse i papirgangen hos AAB, hvilket har betydet, at vi endnu ikke har
kunnet planlægge hvilke perioder Klaus er i AAB afd. 43 og hvornår han er i Doktorhaven, ligesom
hans skoleophold mangler opklaring. KAB har 100 % styr på papirgangen, og vores ting er helt i
orden.
Vi håber alle tager godt imod Klaus, der er 28 år og rigtig behagelig, og Klaus har fået en rigtig god
start i AAB afd. 43 i Kærene, hvilket vi naturligvis også skal give Klaus i Doktorhaven.
Flemming er mentor for Klaus, der skal lære hvordan man arbejder i en mindre afdeling som
Doktorhaven, ligesom Flemming skal oplære Klaus i visse administrative opgaver, E-Synog
procedurer omkring syn, såsom fraflytninger og indflytninger, og hvad dette indebærer. Voksenløn
til Klaus betales som bekendt af AKB Rødovre Selskabet, så dette projekt må siges at være en gave
til Doktorhaven, hvilket gerne skulle resulterer i en god og lærerig læreplads for Klaus.
Doktorhaven dækker udgiften til arbejdstøj og vinterstøvler til vokseneleven, hvilket er stort set
den eneste udgift, afdelingen får.

Punkt 8. Julefrokost planlægning - Rødovregård 24. november

FKC:May-Brit laver indkaldelse. Maden er bestil. May-Brit har modtaget faktura.

Punkt 9. Eventuelt.

Ingen ting ...

Næste møde mandag den 25 januar 2016 klo 12.00 i Bondehuset


